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DATE:
DICTATED BY:
DATE TYPED:
COPIES TO:

On July 12,

is the fiather of DON HENRY.
thought it should be brought tomy knowled
a private investigator who worked foy the

investigation still has some tigsue
to the investigation.

CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION

JULY 14, 1988
INV. DON BIRDSONG
JULY 15, 1988
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SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

Mr. HEN

Mr. HEN

TYPED
IMDEXED
LOGGED

QUAL.C
COFIED
L FILED

PROOFED

=3 /l__

=

v

718 & 100

i

1988, this investigaltor was coptacted by Mr. CURTIS HENRY who

advised this investigator that he

e that Mr. RAY LOVE who is
amilies at one time on this
amplgs of both boys in reference
stated that he was not sure exactly

what all Mr. LOVE had concernifg tisgsue spmples, but thought we should
be notified so we could try tofobtain thef evidence and keep it all under

State Police protection.
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CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION

ASP-3-A

DATE: JULY 14, 1988
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG
DATE TYPED: JULY 15, 1983

COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 12, 1988, Mrs. :
had found in her son KEVIN's ropm,

Arrowhead Drive in North Littlel Rock|and
resiflence.

TYPED
INCEXED
LDSEED “
PROOFED LLSLES 120
QUAL. CON,

COPIED \«{ZIDZEB

FILED :

' LINDA IVES gaye this investigator a map that she
he mdp was to a location at 1705-B
1so had written instructions on
Mrs. IVES turned the map

a separate page on how to get fo th
turn fturned the map over to Lieutenant

over to this investigator and | in
DOUG WILLIAMS to have it takenfto

Li{ttle JRock to be made part of this

file and also to assign a lead to check fhe map out and see who was at
the residence during the time [period of the boys' deaths.

&
b~

Copy
DEL.py

DaATE

e

Homicide/Questionable Death

FILE NUMBER: 67-587-88 CNIME:
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TYPED ‘iﬁfj*lg'
NDEXED
CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION| LOGGED
' PROOFED
ASP-3-A QUAL. CON.
DATE: JULY 14, 1988 copieo —JL[T1 71T
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG FILED e

DATE TYPED: JuLy 15, 1988
COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 11, 1988 at approximatel 10:25 a.m., while this investigator was
at the Arkansas State Police CI Offite in/Little Rock, I received an
n anonymous caller advised

anonymous call in reference to his dase.
that a MONICA CONWAY who is a bjack female who lives at 500 Nappa Valley
in Little Rock, Arkansas, phone| numbegr 22 -0047, seemed to confide in

KEN COOK when MONICA CONWAY was working for AP&L with COOK. The caller
stated that MONICA CONWAY might§ know something about the deaths of the
two boys. According to callerj MONJCA C WAY quit AP&L right after KEN

COOK was fired.

TO.

Cory
DEL.py

D TE

FILE NUMBER: 67-587-88 CnIME:Homicide/Questionable Death
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CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION | ixpexeD
| LOCGED ,
ASP-3-A PROOFED /L2120 20
DATE: JULY 14, 1988 QUAL CON.
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG comeo —(LIIL1-1%
DATE TYPED: JULY 15, 1988 FILED

COPIES TO:  INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 11, 1988, this investigaftor cpntacted Mr. CURTIS HENRY at his
on the investigation. This update

residence and gave Mr. HENRY anijupda
did not violate any of the infofmatign that was obtained and given to the

Grand Jury.

TO:

DEL.py
DATE

capy

SILE NUMBER: 67-587-88 l:I\.IME:Hormc1de/l]ues’c1crnab1e Death
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PFROOFED 23’7/” )
ASP-3-A GUAL. CON.
DATE: JULY 14, 1988 copiED 1] 7 -
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG FILED

DATE TYPED: JuLy 15, 1988
COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

RICHARD GARRETT at his office irf Bentpn, Arkansas. During the time I

was meeting with Mr. GARRETT, My. GARRETT advised this investigator that
while he was in Little Rock at & divdrce :trial or hearing that he met

a Little Rock attorney who told{him ghat He had heard that the boys, speaking
of DON HENRY and KEVIN IVES who| were/killg¢d, were at the Saline County
Sheriff's Office the night thaff they were[killed. When Mr. GARRETT asked

the attorney where he had heard the [information, the attorney said that he
had heard it from DUB BENTLEY.

On July 11, 1988, this investigaftor m¢t wilh Deputy Prosecuting Attorney

It should be noted that DUB BENTLEY[is tHe attorney of recora for JAMES
CALLAWAY and KEN COOK. Both®ir. COCK anfi Mr. CALLAWAY have been arrested
in reference to information that ggs beeh obtained through the Grand Jury

investigation. Q‘ &
s § £
< ) ~

FILE NUMBER:67-587-88 CCIME:HomicideXQuestionable Death
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CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION mgra?cn £
LOGGED \
ASP-3-A PROOFED /[ )57 O
DATE: JULY 14, 1988 5 QUAL, CON
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG COPI =77
DATE TYPED: JULY 15, 1988 ,,LE:D . 4
COPIES TO:  INV. BIRDSONG —

SGT. PHILLIPS
INVESTIGATOR'S NOTES

On July 11, 1988, this investigator travelled to Little Rock to the Arkansas
State Police CID Headquarters where Ijobtajned a copy of this case file
so that it could be given to Spdcial Proseguting Attorney DAN HARMON to
review for the Grand Jury whichwill meet pn July 13, 14 & 15. After
obtaining the investigative fil thatl Spedial Prosecuting Attorney HARMON
requested, I attempted to locate/Mr. HARMON but was unable to on this
date. On July 11, 1988, we went to Peput Prosecuting Attorney RICHARD
GARRETT's office in Benton where PAM THORNBERRY who is Mr. GARRETT's
secretary signed for this case[file [so it] could be given to Mr. GARRETT
and Mr. HARMON. Mr. RICHARD GPARRET] walKed in and obtained the file
immediately after Ms. THORNBERRY hafl sigged for the case. A copy of

the receipt for case file wil} be fprwarfled to the Little Rock Office

to become a permanent part of this file.

COPr
DEL.pY

FILE NUMBER: 67-587-88 CGIMEJ«mﬁcide/&uestionab]e Death
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CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION LeBGED

' PROOFED L L9/87,2)

ASP-3-A QUAL. CON. __

DATE: JULY 14, 1988 COPIED

DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG FILED

DATE TYPED: JULY 15, 1988
COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 11, 1988, this investigajtor centact{ed Mr. LARRY IVES and his
wife LINDA and gave them an update copcernjng the investigation. The
update did not violate any of the inflormatfion concerning information
related to the Grand Jury. I djd request fat that time from MRS. IVES
to obtain certain phone numbersfand addregses of individuals to assist
us in locating them for intervigews cpncerming this case.

To:;

COPY
DEL.py

DATE

L.

FILE NUMBER: °/-°87-88 — Homicide/Questionable Death



CRIMINAL INVESTIGATION DIVISIOHN

ASP=3=A

DATE: JULY 14, 1988
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG
DATE TYPED: JULY 15, 1988

COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

| 1YPED g y T 1-1S

INPEXTO
LOGGED

rrRooFen 7JLE[ %5 12

DUAL. CON.

COPIED \-ﬂm

FILED

On July 11, 1988, this investigator cqntacted Ms. LINDA IVES and asked
her about CHARLES DODD who had been c¢ntacfing her concerning her son

KEVIN IVES.
KEVIN and she thought he was sewiously cragy. Mrs.

one time she thought CHARLES DODD might p

Mrs. IVES stated that CHARLES/DODD had an infatuation with
IVES stated that at

sibly be involved in the deaths

but no Tonger thought this and ghought thgt Mr. DODD instead had a mental

problem.

TO;

copy
DEL.py

DTy

FILE NUMBER: ©/°87-88 CoIME:

Homicide/Questionable Death
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CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION INDg&D e
LOGGED
ASP-3-A PROOFED 'EE:’Z/Q(; )
DATE : JULY 14, 1988 QUAL. CON. ____ "
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG COPRIED ;
DATE TYPED: JULY 15, 1988 FILED
COPIES TO: INV. BIRDSONG ————

SGT. PHILLIPS

INTERVIEW OF WITNESS

ROB SHAVER

7307 Sunflower

Little Rock, Arkansas
562-8080

Approximately 2:00 p.m. on July 11, 988, [this investigator interviewed
Mr. ROB SHAVER in reference to[informatiop concerning this case. The
following will be the informatjon rqlated to this investigator by Mr. SHAVER.

Mr. SHAVER stated that he knew KEVIN IVE$ because heused to live near

him, but he really didn't knqw DON HENRY}{ SHAVER stated that he saw both
of the boys on the night theg were ’killed at approximately 9:30 p.m. He
stated he saw them on the qudyeaﬁ~park' g lot off Geyer Springs in Little
Rock. SHAVER stated that they didh't say anything about going hunting when
he saw them. SHAVER stated hat % was~pulling through at that time and
saw them and spoke to them Bat dign't stay but just a few minutes. SHAVER
stated he didn't see them drinking anything during the time he was there.
SHAVER stated that a ROBIN WILLIS of #10 Applegate Court in Little Rock,
phone number 568-1484, was also on the Tot that night and he saw her talking
to the boys. SHAVER stated that WILLIS later told him that KEVIN and DON
had been doing some dope that night.

“ILE NUMBER:67-587-88 €. IME: Homicide/Questionable Death



CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION

ASP-3-A

DATE: JULY 14, 1988
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG
DATE TYPED: JuLyYy 15, 1988
COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INTERVIEW OF WITNESS

#24 Justus Loop
Benton, Arkansas

DAVID RUSSELL : /
847-2989

TYe:n ( gz(?-ls

INDEXED
LOGGED
FROCFED L2
MIAL, COM. _

FILED

——

At approximately 2:25 p.m. on uly 1[I, 1988, this investigator interviewed
DAVID RUSSELL in reference to jnformationf concerning this case. The
following will be the informatjon rglated to this investigator by Mr. RUSSELL.

Mr. RUSSELL stated that at approximptely[12:45 or 1:00 a.m., the Sunday
morning that KEN and DON wereskilled, that he saw them at the Road Runner
Station in Bryant, Arkansasé& Mr. RUSSELL stated that KEVIN was in his

car and DON was in his car.._RUSSE?L stated he talked to DON for awhile and

DON said that they were going bac
stated that they didn't seenDto bg

Y to hds house and go hunting. Mr. RUSSELL
drifking and he saw no drugs. Mr. RUSSELL

stated that DON appeared to“Pe anormal as always and he didn't seem

upset. Mr. RUSSELL stated he just said "hi" to KEVIN and soon after KEVIN
and DON both drove off toward DON's house. Mr. RUSSELL stated that they
were there about five to ten minutes and didn't say anything about meeting

anyone.

bron-

EILE NUMBER: 67-587-88 CGIHE;Mmicide}Questhnmb1e Death




CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION | TYPZD E
INDEXED
LOGGED
ASP-3-A J
/18128 &y
DATE: JULY 14, 1988 ;ﬁifgg"z BIZE L,
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG M
DATE TYPED: JULY 15, 1988 COPIED
COPIES TO:  INV. BIRDSONG FILED
SGT. PHILLIPS
INTERVIEW OF WITNESS
ROBIN WILLIS :
#10 Applegate Court

Little Rock, Arkansas
568-1484

On July 11, 1988 at approximatgly 2:10 p.p., this investigator interviewed
ROBIN WILLIS in reference to information foncerning this case. The following
will be the information related to fhis ipvestigator by Ms. WILLIS.

Ms. WILLIS stated that at apprjoximagely ]0:30 or 11:00 p.m., she saw DON
HENRY and KEVIN IVES and thew:were py thgmselves. Ms, WILLIS stated she
talked to them and they saidsfhey Madn'tf been doing much but just riding
around. According to Ms. WILLIS &ke onlly saw them for approximately ten (10)
minutes and this was near tﬂQ_Gooé?ear;g]ace on Geyer Springs.

S = £
Ms. WILLIS stated that she ﬁhougr?ﬁ’ thegwere drinking some whiskey and the
way they acted she could tell that they had been smoking marijuana but she
didn't see them smoking marijuana. Ms. WILLIS stated they didn't say
anything about going hunting and didn't seem upset.

FILE NUMBER: ©/°87-88 C':IME:Homicide/QuestionaMe Death



CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION | (gg’?—lS
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TYPED
IMDEXED

ASP-3-A LOGGED

DATE: JULY 14, 1988 PRODFED Z//9/4% 21\

DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG

DATE TYPED: JULY 15, 1988 gg:féﬁnﬁm
COPIES TO:  INV. BIRDSONG

SGT. PHILLIPS FILED ——

INTERVIEW OF WITNESS

GINA GREEN

#10 Sherwood Rd.
Alexander, Arkansas
565-6666

At approximately 1:45 p.m. on July 1i, 1988, this investigator interviewed
GINA GREEN in reference to infgrmatipn copcerning this case. The following
will be the information related to this ipvestigator by GINA GREEN.

GINA advised that she had recefived jnformpation from KIM TUCKER who Tives
in Shannon Hills that a ROB $MAVER vas with KEVIN IVES and DON HENRY at
about 2:30 a.m. on the nightsthat they were killed. Ms. GREEN stated
she called ROB SHAVER and he said~that the last time he saw DON and KEVIN
was that Saturday night whilgg.he @?s onuzGeyer Springs.

S 3

D.y

“TLE NUMBER:67-587-88 C.>IME: Homicide/Questionable Death
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TYPED =
CRIMINAL INVESTIGATION DIVISIQN;ppexep

LOEGED
ASP-3-A PROCFED ’ft.’l \g] /7 ;2 ()
DATE: JULY 14, 1988 GUAL. COMN.. .
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG COPIED w,
DATE TYPED: JULY 15, 1988 FILED
COPIES 'TO: INV. BIRDSONG

SGT. PHILLIPS

INTERVIEW OF WITNESS

TIM MCCAULEY

#78 Aspen
Bryant, Arkansas
847-9260

At approximately 9:30 a.m. on July 1f, 1988, this investigatorninteyviewed
TIM MCCAULEY at his residence in Brypnt, prkansas. The following will
be the information related to this investfigator by Mr. MCCAULEY.

Mr. MCCAULEY stated between 11f:30 apd 12{00 p.m., the night that DON

HENRY and KEVIN IVES were kikged that hejheard his dogs barking and heinwent
outside and saw KEVIN in hisggar i the Hrive with the inside lights

on with the door opened and KEVIN=eaning over into the passenger's
compartment. Mr. MCCAULEY sgid tfat KEVIN said "Hey" and he then walked
over and started talking wi%§1KEV§$. &gcording to MCCAULEY, KEVIN used

to do this quite a bit. MCGAULEYgstated that KEVIN would come by his

house before going home and just stay for a few minutes.

MCCAULEY stated they talked about KEVIN's job at the construction sight
and how hard it was but KEVIN never said anything about DON. MCCAULEY
stated that KEVIN didn't act like anything was wrong or - that he was
scared or in trouble. MCCAULEY stated that he felt 1ike he could tell

if anything had been wrong with KEVIN. According to MCCAULEY, KEVIN comes
by and tells him when he has problems orgets into some kind of trouble.
MCCAULEY stated that trouble that KEVIN had was usually with his parents
and on one occasion it was about having a bottle of alcohol in the house.
MCCAULEY stated that KEVIN told him about getting in trouble for having

a bottle of alcohol in the house. MCCAULEY stated that KEVIN didn't say
anything about using drugs that night. MCCAULEY stated he probably had
used some because he wouldn't come in the house, but he did not see anything
in KEVIN's car. MCCAULEY stated he had been with KEVIN and other friends
when KEVIN has used marijuana and has heard from other friends that KEVIN
had used marijuana.

MCCAULEY stated that KEVIN told him that he had went in towork that day
but after getting there he didn't have to work so he went back home and
went to sleep and got up lTater. MCCAULEY stated that KEVIN didn't say

what he did that day but he never mentioned DON's name.

- icid stionable Death
FILE NUMBER: 67-587-88 CdIME:Pmm1CT e/Questionable
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PAGE NO. 2

Bryant and they became real close friends. MCCAULEY stated he did not

DON HENRY until the ¢ 9th grade and he did not know DON very well. MCCAULEY
stated that KEVIN and DON started running together about a year before the
incident occurred.

AULEY stated that KEVIN was the first guy he met when he moved to -'—1
kno

MCCAULEY stated that when KEVIN left he just said, "I've got to run." MCCAULEY
stated he didn't say where|he war goipg or what he was going to do.

MCCAULEY stated that KEVIN lnever! said{anything to him about someone wanting

to hurt him or about being pnad ak him MCCAULEY stated KEVIN was also
real close with MIKE MITCHELL.

MCCAULEY stated KEVIN had tglked |to hﬁn before about going out with a .22
with a scope and said that be coyld see telephone wires in the scope and

could hit them with the .22{ MCQAULEY| stated KEVIN did talk about an area
near the tracks near DON's House during the time he was talking about using

the .22. MCCAULEY stated KRVIN never baid anything to him that night about
going to the tracks. :

L=

S
A |
.

Ly W X
& = =
=
S & =

L _

FILE NUMBER: 067-587-88 CRIME : Homicide/Questionable Death
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CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION INDEXED
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ASP-3-A FROTFED —.J“' TELY
DATE: JULY 14, 1988 gg"L CON.
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG rieo “J TV 70)
DATE TYPED: JULY 15, 1988 FLeD
COPIES TO:  INV. BIRDSONG

SGT. PHILLIPS
INTERVIEW OF WITNESS

MONICA CONWAY

#17 Valley Estate
Little Rock, Arkansas
224-0047

uly 11, 1988, this investigator contacted
in Little Rock., The following will be
investigagor by Ms. CONWAY.

At approximately 12:00 p.m. on
MONICA CONWAY at her residence
the information related to thi

never conflided in KEN COOK and KEN COOK

had never confided in her abouft persgonal [problems. Ms. CONWAY stated that
the only thing that she and KEN COOK reajly talked about was an incident
that took place at AP&L withganother lady. According to Ms. CONWAY, KEN
COOK testified on her behalf agaimnst this lady. Ms. CONWAY stated she

had no knowledge of KEN COOHES sef ing :drugs or having any other involvement
in criminal activitjes and i® fac knew~very little about KEN COOK. Ms,
CONWAY stated that she was ﬁot clgse taqKEN COOK and again only really had
contact with him through the incident Th which he testified for her. Ms.
CONWAY stated she never told KEN COOK any of her personal bu51ness and again
stated that they were not close.

Ms. CONWAY stated that she had

-

FILE RUMBER: 67-587-88 C.)IMEHomicide/Questionable Death



CRIMINAL INVESTIGATION DIVISIDNyzes (R 17\
iMpEYeED

ASP-3-A LDGGED
DATE: JULY 14, 1988 FRODFED (LA X
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG DUAL. CON A
DATE TYPED: JULY 15, 1988 copree JTIIT-1X
COPIES TO:  INV. BIRDSONG ", “

SGT. PHILLIPS

INTERVIEW OF WITNESS

DANNY ALLEN

Rt. 8, Box 102

Benton, Arkansas

776-3122

Employment: Bryant Police Depargment
Bryant, Arkansas

At approximately 1:30 p.m. on uly 11, 1988, this investigator interviewed

Mr. DANNY ALLEN in reference tp infgrmatipon concerning this case. The
following will be the informatfion r¢lateq to this investigator by Mr. ALLEN.

Mr. ALLEN stated that in Augégt of 1987 pt approximately 4:30 to 5:00 a.m.,
while working patrol for the Bryars Polike Department on Shobe Road that

he observed a subject walki dowRthe middle of the road and he turned

the spotlight on the subjectgand fghen I did the subject turned and fired

a shot striking his blue 1i¢hts. QALLENS stated he saw the weapon in the
subject's hand and it was a pistol belfeving it to be a .22, ALLEN advised
that the subject was a white male, tall, and wearing a green jumpsuit. ALLEN

stated he hit the floorboard and when he raised up the subject was gone.

ALLEN stated that he believes the night the boys were killed that two girls
had stopped and contacted Deputy CATHY CARTY advising her that a white male
in a camouflage clothing had walked out in the middle of the road in the
curve as you are leaving Alexander. ALLEN stated that units checked the
area but they were unable to locate the subject.

JILE NUMBER: 67-587-88 C. IME :Homicide/Questionable Death
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CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION IMDEYED

LOGGED |
ASP-3-A FROOFED AL[ZJSK (o)
DATE: JULY 14, 1988 QUAL CUEWW
DICTATED BY: 1INV. DON BIRDSONG COPIED —
DATE TYPED: . JULY 15, 1988 FILED

COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INTERVIEW OF WITNESS

KELLYE SMITH

Rt. 2, Box 267-C
Alexander, Arkansas
847-4606

At approximately 9:25 a.m. on fuly J2, 1988, this investigator interviewed
KELLYE SMITH in reference to ihformgtion [concerning this case. The
following will be the informatfion rplated to this investigator by Ms. SMITH.

Ms. SMITH stated that she cou]d nof remefmber exactly who said it but she
heard someone say that KEVIN@ﬂVES nd DJN HENRY were going to try to
rip-off LANCE URREY for cocdne. Ms. SMITH stated that if she could
remember the name sheiwould call #nd give us that information. Ms. SMITH
stated that LANCE URREY is Q?azy:ﬁut she does not remember anyone saying
he was dealing cocaine. MsgS SMITH staled she never heard KEVIN mention
anything about this. She s¥atedeXEVINsnever mentioned cocaine to her and
believes it was a rumor about KEVIN and DON and LANCE URREY and she really
does not believe it.

Ms. SMITH stated that KEVIN seemed the same happy and laughing individual
that she has always known and did not seem depressed. Ms. SMITH stated
she never remembered KEVIN being depressed.

Ms. SMITH stated she heard from JENNIFER TREAT that ROBBY BRADFORD had said
that he knew a girl who probably knew what happened to the boys. Ms. SMITH
stated that ROBBY is suppose to be staying with FARRAH CALLAWAY at FARRAH's
mother's house in Alexander. Ms. SMITH stated that FARRAH's mother's name

is SHELIA CALLAWAY., Ms. SMITH stated that SHELIA is JAMES CALLAWAY's ex-wife.

L

FILE NUMBER: 67-587-88 - ChmE,Homicide{Questionable Death




; TYPED M
CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION | |- oeX<D

LOGGBED
PRODFED 7//7/<s , Y}

DATE: JULY 14, 1988 CUP,E'DEDN'

DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG FIL

DATE TYPED: JULY 15, 1988 B
COPIES TO: INV. BIRDSONG

SGT, PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES
as coptacted by Mrs. LINDA IVES.

On July 12, 1988, this investiggtor
who is the mother of KEVIN,IVES} Mrg. IVHS gave this investigator information

concerning phone numbers and addressg¢s and also information concerning
phone numbers to assist me in gbtainjfing i formation on ROBBY BRADFORD.

T0.

Capy
DEL.py

')‘“ T X l,“

L

FILE NUMBER: 67-587-88 CMME.Homicide/Questionable Death
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CRIMINAL INVESTIGATION DIVISION ,T:,ff?w M
) h 3 . - —
LOGBED

ASP-3-A PRODFED 7/
DATE: JULY 14, 1988 QUAL. CON.____
DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG COFiED m
DATE TYPED: = guLy 15, 1988 FILED {
COPIES TO: INV. BIRDSONG s

SGT. PHILLIPS —
INTERVIEW OF WITNESS

ROBERT BRADFORD
11411 Shady Oaks
Mabelvale, Arkansas
888-6928

On July 12, 1988 at approximaté¢ly 1:20 p.fn., this investigator interviewed
ROBERT BRADFORD in reference tp infgrmatijon concerning this case. The
following will be the informatfion re¢lated to this investigator by Mr.
BRADFORD.

Mr. BRADFORD stated that he was talking fto SHANNON HINES, phone number
562-5217, about two to threesyeeksjago gn the phone and SHANNON had

mentioned something about KB¥IN and DONfs names being in the paper. According
to BRADFORD, SHANNON stated,that Zhe probably knew what happened. BRADFORD
stated that SHANNON said thit KE§EUS§G to ask her to go stealy"pot" with

him in a field that was nea® a fejend §f her's house. BRADFORD stated that
SHANNON HINES and her friend® JENRIFER KHOMINEused to go to see KEVIN while

he was working at the Safeway Store and that is where they would talk to

him.

L
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INTERVIEW OF WITNESS

SAM BALLARD

BALLARD's Funeral Home
Benton, Arkansas
778-4047

On July 12, 1988 at approximatply 8{55 aJm., this investigator interviewed
Mr. SAM BALLARD who is the owner of/BALLARD's Funeral Home in Benton,
Arkansas. Mr. BALLARD is alsqg the Baling County Coroner. The following
will be the information relatg¢d to [this finvestigator by Mr. BALLARD.

Mr. BALLARD stated that he did not|remenpber any situation at the scene of
the incident where KEVIN IVES and DON HENRY were killed as to a confrontation
with CATHY CARTY who is a Saline sCounty] Deputy. Mr. BALLARD stated he

did not remember talking torCATHFQCARTY that night. According to Mr. BALLARD
to the best of his kn0w1ed§§ he den t~discuss anything with CATHY CARTY

that night and CATHY only gave d§§a11s‘to the crew when they arrived at

the scene. Mr. BALLARD stated that h€ does not remember anyone arguing

about the causes of death at the scene.

-
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INTERVIEW OF WITNESS

LARRY LEON MITCHELL
Rt. 1, Box 1666
Benton, Arkansas
847-2981

At approximately 9:35 a.m. on fuly 13, 1988, Investigator CHUCK TALLENT of
the Saline County Sheriff's Offfice pnd tis investigator interviewed LARRY
MITCHELL in reference to infoymatioh conferning this case. The following
will be the information related to [this [investigator by Mr. MITCHELL.

Mr. MITCHELL stated that on &he night KEVIN IVES and DON EENRY were killed
that he had just come back from Gebrgiajand had walked from the Super Shell
Service Station at the Saline/Pufaski Cbunty line to GARY PETERS' house

in Alexander. MITCHELL stafed héarrixed at GARY PETERS' house at
approximately 2:00 to 2:30 @.m. That Morning. MITCHELL stated that he
didn't knock on the door tdéwakeC3nyoag up but he just went over and got

in the swing outside the house and went to sleep. Mr. MITCHELL stated
that he did not see anyone while he was walking to the house.

According to Mr. MITCHELL he had been asleep for an hour or so when he
heard three rifle or pistol shots and then a large boom that sounded Tlike
a shotgun. MITCHELL stated that approximately fifteen (15) to twenty (20)
minutes after he had heard the shots that RONNIE GIVENS who is the brother
to GARY PETERS came up to the swing. MITCHELL stated that RONNIE GIVENS
lives in a house within fifty (50) feet of GARY PETERS' house. MITCHELL
stated that RONNIE asked him if he was awake and then asked,"Did I hear
that?" Mr. MITCHELL stated that GIVENS then asked, "What's going on down
there?" Mr. MITCHELL stated at this time all the cars with the blue
lights were there. MITCHELL stated they were not there when he heard the
gunshots. MITCHELL stated he did not go down to the scene.

According to MITCHELL he left about three (3) days after the incident to

go to work for Georgia Pacific driving a truck. Mr. MITCHELL stated that

this isusually who he drives trucks for., According to MITCHELL the Sunday

morning of the incident after it was light that GARY PETERS, SKEETER JORDAN,

and himself walked down the tracks to where the incident occurred. MITCHELL
t“--s“tated that everyone was wanting to know what had happened.

FILE NUMBER: 67-587-88 CRIME: Homicide/Questionable Death
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Ccording to MITCHELL it was not long after the incident that RONNIE
GIVENS and his wife left and went to an area outside Chicago. MITCHELL
stated that he has talked to GARY PETERS and PETERS stated that he hasn't
heard from RONNIE GIVENS since he moved. to the Chicago area. '

Mr. MITCHELL stated that he drove a car for J. D. MURRAY to Chicago and
while they were going to Chicago they weresupposed to stop by and see RONNIE
GIVENS but they never did. MITWHELL stated that the way he understood it

was that J. D. owned the pjlace wherel RONNIE was staying. MITCHELL stated
that he understood that RONNIE left bpcause he was so heavy into cocaine

and he had lost his job witlh Chapnel # in Little Rock and also had lost his
house.

MITCHELL stated that he had| heard that the boys got into a fight at a party

on Alexander Mountain the nfight they Were killed but he didn't know because

he was not there. MITCHELL|{statdd that he did not know either one of the
boys that had died.

TO:

DEL.BY —
NATE

cory

L _
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SGT. PHILLIPS

"INTERVIEW OF WITNESS

GAYLA HENRY
No address information was
given by the witness.

This was a phone interview with Ms. [GAYLAl HENRY who is the sister to DON
HENRY. Ms. HENRY did not givefher Jocation or her phone number and her
father Mr. CURTIS HENRY called| thisfinvegtigator at my office in Hot Springs
before the interview and set yp the/ intefview for this investigator.

Ms. HENRY stated that it has peen dlong ftime since the incident and she is
trying to block everything of her mgmory. Ms. HENRY stated that on the
Friday night before the inc#&ent atound{9:00 p.m., DON came by FREDDY POE's
cousin's house where she was at. =~Accorfiing to Ms. HENRY, DON just wanted

to talk and she doesn't reagjy réfembexs the conversation but she stated that
it was nothing out of the ogdinafy. Ms. HENRY stated that DON stayed about
thirty (30) to fourty-five €45) minute§ and she's not sure but she thinks

that KEVIN IVES was with him at that time.

Ms. HENRY stated that the next day, which was Saturday, DON came over to

her house before he went to pick up KEVIN. Ms. HENRY stated the conversation
was ordinary and during the conversation DON stated that he was going to

go pick up KEVIN IVES. GAYLA stated that DON stated that they were going

to cruise Geyer Springs but they would be coming back by her house later.

Ms. HENRY stated she had asked DON where his girlfriend LAURA LARUE was and
DON told her she was out of town and she seems to think it was somewhere in
OkTahoma. According to Ms. HENRY, DON didn't say anything about going hunting
that night.

Ms. HENRY stated that she did not see DON again because that night she took
FREDDY POE's child to the Benton Speed Boat and was not home if DON and KEVIN
had come by. Ms. HENRY stated that FREDDY POE was suppose to be at a guy's
house in Benton. Ms, HENRY stated she could not remember the guy's name

but she was sure he was with KEITH who drives a white four-wheel drive truck
and lives in a trailer behind the car wash in Bauxite.

Ms. HENRY'stated that DON did not seem to be troubled or upset and there didn't

appear to be anything wrong. Ms. HENRY stated she does not remember but thinks
~Lthat DON said that he and KEVIN were both looking for a quarter ounce of
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[FE?ijuana to buy. Ms. HENRY stated she thought that DON said somethingmﬁ]

about going to a guy's house near where KEVIN lived to get the marijuana.
Ms. HENRY stated she did not know where the marijuana that the boys bought
came from for sure. '

Ms. HENRY stated that DON called her one day from CLOUD GRIFFITHS' house and
she believes it was the Thursday or Friday before the incident. Ms. HENRY
stated that DON advised heE thatl he had went to CLOUD GRIFFITHS' house Tooking

for her and while he was there He' tripd to buy a quarter ounce of marijuana
from CLOUD but CLOUD did ndt have any|marijuana. Ms. HENRY stated that usually
if DON was going to buy marvijuanp he fould buy it from her or CLOUD GRIFFITHS.

Ms. HENRY stated that DON npver $aid gnything about owing anyone money for

drugs and he had a job and he usgally |had money. Ms. HENRY stated she never
heard him say anything abouf ripping dnyone off for drugs. According to

Ms. HENRY she didn't hear hjm say anything about a drug drop in Alexander, but
she does remember him sayin§ somdthing| about the ultimate dealer who is supposed
to be a subject out of Little Roqk and| this was approximately three (3) weeks
before the boys were kiTTeﬁ

~——

Ms. HENRY stated that DON never Sa1d anyth1ng about being in any kind of trouble
and they were close enough %hat %¥ DON=was in some kind of trouble he would

have told her. Ms. HENRY sgptedzihat==o the best of her knowledge DON HENRY
never dealt with any blacks concerning drugs.

L _
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INVESTIGATOR'S NOTES

On July 14, 1988, a teletype message yas s¢nt via terminal from the North
Brunswick, New Jersey Police Departmept. Jhe teletype concerned itself
with the accidental train death|of an unidpentified person in North Brunswick.

A copy of the teletype will be pttached td this report and is self-explanatory.

On July 14, 1988, I contacted [etectjive Sgrgeant JOHN GEORGIANNI of the
North Brunswick, New Jersey PoJ]ice Qepartpent concerning the death.

Detective Sergeant GEORGIANNISstated thaf the victim was walking on the
tracks when the in-track tra® approacheqd him from the rear.

The train crew sounded the hé}n oﬁ?the %rain once and the victim did not
respond. The victim continu@d tozyalk Intil the horn was sounded a second
time. After the second souﬁﬂing &he vitim turned around, however, the
train was too close for him to react and he was struck by the train and
was killed instantly.

-
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SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 13.& 15, 1988, this inv stiggtor agsisted Special Prosecuting

Attorney DAN HARMON in referencg to the mepting of the Grand Jury into
the investigation of the deaths/of DQN HENRY and KEVIN IVES.

To.

DEL.py

DATE

COPr

7 m—

Homicide/Questionable Death
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INTERVIEW OF WITNESS

LAURIE O'NEAL

407 Raymar

Alexander, Arkansas

847-4150

Employed: B & B Tool Company

At approx1mate1y 3:10 p.m. on July 15, 1988, this investigator interviewed
LAURIE O'NEAL in reference to finforpatiop concerning this investigation.
The following will be the infgrmatipn refated to this investigator by

Ms. O'NEAL.

Ms. O'NEAL stated that she ﬁgéw KEVIN IYES because ALICIA IVES was her
best friend. Ms. O'NEAL stated t KEYIN ran around with them a lot
before they graduated. O'NEAL st3ted #hat after they graduated she did
not see KEVIN that mch. S 3 &

0'NEAL stated that she thought KEVIN may have been arrested for Possession
of Marijuana some place out of town. O'NEAL stated that KEVIN was supposed
to have been with a friend whose parents were divorced and thought they
had gone to visit one of the parents when they were arrested for the
marijuana. O'NEAL stated this was the Spring of her senior year in 1986.
According to O'NEAL the IVES' family were supposed to have made KEVIN

take drug tests at the end of the month to see if he was on drugs.

Ms. O'NEAL stated that ALICIA IVES has never said anything about KEVIN having

any problems with drugs or having any problems with anyone. According to
Ms. O'NEAL she knew who DON HENRY was but she never talked to him.

FILE MUMBER: 67-587-88 CkIME: Homicide/Questionable Death
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INTERVIEW OF WITNESS

DARREN WAYNE O'NEAL

W/M, DOB: 3-12-69

407 Raymar Road
Alexander, Arkansas
847-4150

Employed by B. W. O'NEAL

At approximately 2:43 p.m..on fuly 15, 1988, this investigator interviewed
DARREN WAYNE O'NEAL in refererjce tof infofmation he might have concerning
this investigation. The follpwing will pe the information related to this
investigator by Mr. O'NEAL. &

Mr. O'NEAL stated that his éEster*lAURL£ O'NEAL knew KEVIN IVES' sister
ALICTA IVES and this is how ke goﬁjto kfrow KEVIN IVES. O'NEAL stated
he also knew KEVIN from sch®dl. =

According to O'NEAL his relationship with KEVIN IVES at first was not that
good but later developed into a good friendship. O'NEAL stated that first
he just didn't have time for another friend. According to O'NEAL, DON HENRY
came over to his trailer on a couple of occasions and on at least one occasion
that he was sure of he sold cocaine. O'NEAL stated that he was on drugs
real bad and that he does not remember who DON sold the drugs to. O'NEAL
stated that JEFF MADDEN and EDDIE GRIEBEL were at the trailer and it could
have been one of them or several others that DON HENRY sold the cocaine to.
0'NEAL stated that he took LSD and used marijuana during this time and he
was in real bad shape from these drugs. O'NEAL stated that later he had to
go to the Baptist Care Unit for help concerning his drug problem. 0'NEAL
stated that he knew DON sold and it was a common fact but he never saw him
with any cocaine. O'NEAL stated that DON supposedly had a large connection
for cocaine. O'NEAL stated that he thought that KEVIN may have dealt some
marijuana but not cocaine. According to O'NEAL he has known KEVIN for about
three to four years and DON for about a year. O'NEAL stated that he had
heard a lot of speculation , rumors.and myths but that the main one was
about a marijuana patch. O'NEAL stated that supposedly the boys had been
to a marijuana patch and some blacks had thrown them out and threatened to

; kill them if they ever came back. O'NEAL stated that there was a Bryant Police

i Officer that was shot at in the same area and it was said that these were
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[-EFE people trying to protect their patch. According to O'NEAL, the -#-1

boys were supposedly going to the patch that night and had said they were

going to take a gun and a flashlight for protection and that is when the
quys killed them. O'NEAL stated that there were a lot of people coming
around and talking and this was basically what everyone had said. O0'NEAL
stated he could not remember who said these things and there were no names
mentioned of who the blacks wére in connection with this incident.

O'NEAL stated that he wenJ to Alexander and checked with his connections and
everyone kept saying,”"GARY didn't dq it." O'NEAL stated that he thought the
guy's name is GARY PETERS.

According to O'NEAL when hg was {in thg Care Unit he met a MATTHEW LEE who
said he had a Tot of Chinede conhectipns and DON HENRY had the same Chinese
connections and was probablly kilfled by the Chinese Mafia.

O'NEAL stated that a girl nEmed JENNIFER ALTON who Tives in Ranchette said
that the marijuana field wak twojto tHree miles down a road that has a locked
gate that is near the tracks. OINEAL |stated he has heard that people are
still around the patch butthe ceuld take us to where the gate was. O'NEAL
stated he knew about this plot B8forexthe boys were killed. According to
G'NEAL, someone had told hup aboat th& plot. O'NEAL stated that JEFF MADDEN had
ripped a marijuana patch of¥ neagf}ﬁddeﬁndf Road in Little Rock and got
about five (5) pounds of "pot" and was selling this and making money. O'NEAL
stated that this looked pretty good, so he started looking for some marijuana
plots and when he was told about this one he started thinking about it but

he was also told that the plot was guarded.so he didn't go to this marijuana
field.

L _
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INTERVIEW OF WITNESS

RAYMOND EDWARD GRIEBEL JR.
#60 Crane Drive

Bryant, Arkansas

847-3511 or 847-0127
Employment: Payless Cashways

Approximately 11:00 a.m. on Jufly 15} 198§, this investigator interyiewed
RAYMOND GRIEBEL in reference infprmatjon concerning this investigation.
The following will be the infgrmatipn rejated to this investigator by

Mr. GRIEBEL.

According to Mr. GRIEBEL he ﬁkt DON HENRY through DON's sister GAYLA,
approximately ten (10) years ago.~ GRIEBEL stated that GAYLA married his
best friend CHRIS BALLARD agy_théﬁ is when he became associated with GAYLA
and DON HENRY. ~ :§ :-:

© ~
GRIEBEL stated that appr0ximateljsquf"to five days before DON HENRY died
that he saw DON outside DARRENO'NEAL'S house. GRIEBEL stated that he was
going to DARREN's and DON was leaving. GRIEBEL stated that DON asked him
if he needed any cocaine and he told DON "no", and DON stated something to
the effect, "Let me know, I have plenty." GRIEBEL stated that he did
not see any cocaine and thought that DON was by himself. GRIEBEL stated
that he went into O'NEAL's and nothing was said about DON or the cocaine.
According to GRIEBEL he really did not know how DARREN O“NEAL knew DON HENRY.
GRIEBEL stated he did not know of DARREN ('NEAL dealing drugs. GRIEBEL
stated that this is the first time that he knew that DON was involved in
cocaine. GRIEBEL stated he did know that DON HENRY would smoke marijuana.

GRIEBEL advised that the next time that he saw DON was the Saturday night
before his death and DON was with KEVIN IVES. GRIEBEL stated that he

was with his girlfriend KRISTY KING and they were going to a movie in Little
Rock and were on University Avenue in Little Rock when DON drove up beside
them in his car and KEVIN was in the passenger's seat. "We rolled down the
windows and asked them where they were going and they just said they were
riding around. They asked me what I was doing and I told them I was going

to a movie and DON said thatihe might see me later that night." GRIEBEL stated
that usually he saw DON HENRY riding on Geyer Springs and this is what he

i thought DON meant when he said he might see them later. GRIEBEL stated he

ici tionable Death
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[—E;a not see them with any alcohol or drugs. According to GRIEBEL that l

was the last time that he saw DON HENRY and KEVIN IVES and this was aroun

7:15 p.m. GRIEBEL stated that he really did not know KEVIN at all-and
usually just saw him with DON. ‘

GRIEBEL stated that DARREN O'NEAL got put into Rivendale about a month after
the boys' death. GRIEBEL stated that while D*NEALWas there he met a quy

named MATTHEW LEE and LEE had tpld that the boys had either taken some cocaine
from someone or took some put of -a stash and didn't pay the guy some money.
GRIEBEL stated that the boys were sed - to meet the guy that they had

owed the money to at Shobe|Road{intersection and KEVIN and DON came to the
intersection and when DON 4nd KHVIN got out there was a man who fired some
shots at them to scare them and one of the shots accidentally hit one of the boys
so they had to ki1l both of the poys.| GRIEBEL stated that the information

was that there were supposed’ to hpve bgen four other guys in the bushes to

help the first two. GRIEBEt stated s¢mething was said about these people being

it

real big Mafia type people.f GRIEBEL $tated no names were mentioned but LEE
was suposed to know the wholle story. |GRIEBEL stated that he called Mrs.!HENRY
as soon as he heard about E?is and tolld her about this information.

DEL.BY
DATE

cory

L _
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INTERVIEW OF WITNESS

THOMAS CLOUD GRIFFIN

aka: "CLOUD"

W/M, DOB: 9-27-62

706 Denton Street

Benton, Arkansas

No phone

Employment: R & M Hydraulics

On July 15, 1988 at approximately 10:20 a.m., this investigator interviewed
Mr. THOMAS CLOUD GRIFFIN 1in referen¢e to[information concerning this
investigation. The followingiwill pe th¢ information related to this
investigator by Mr. GRIFFIN. & .

Mr. GRIFFIN advised that he Khew EEVIN;&VES and DON HENRY through DON's
sister GAYLA. GRIFFIN stated thaﬁGAYl:e& HENRY 1lived with his wife and
himself for about two to th’*de momths apid DON and KEVIN would come by

their house to visit GAYLA and this is how he got to know them.

GRIFFIN stated that the last time he saw DON and KEVIN was approximately
3:30 to 4:00 p.m. on the Saturday before they got killed. GRIFFIN stated
that they drove up to his house looking for GAYLA, but GAYLA wasn't

there. GRIFFIN stated they stayed for approximately ten (10) minutes

and asked where GAYLA was and he said that he'didn't know. GRIFFIN stated
he does not remember saying much more to the boys at that time. GRIFFIN
stated he does not think his wife was present during this time and thought
that she may havegone to the store.

GRIFFIN stated that DON HENRY left a joint for GAYLA and so he knew they
had some marijuana. GRIFFIN stated that they didn't say where they got the
marijuanaaand didn't say anything to him about trying to buy marijuana from
him., GRIFFIN stated that he thought they may have asked to buy some from
him before, but he stated that he had never sold DON or KEVIN any kind of
drugs. GRIFFIN stated he did not know the boys that well and did not know
who they were buying drugs from. GRIFFIN stated he did not remember GAYLA
ever saying anything about the boys buying drugs.

,According to GRIFFIN when he talked to Mr. HARMON, he told HARMON that he
-knew what they had and by this he stated that he meant the marijuana and

LEQT . Homicide/Questionable Death
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Tew that they didn't pass out from smoking that kind of marijuana. IN
stated that he had heard all kinds of :stories but nothing made sense. GR}FFIN
stated it was all rumors. According to GRIFFIN, he stated that it seems
like everyone has their own opinions. GRIFFIN stated that at the time that
the boys were at his house the boys did not seem upset at all and they were
in a good mood. GRIFFIN stated that the boys said they were goingiicruising

for chicks.” GRIFFIN stated that they didn't say anything about being in
any kind of trouble. 1
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INVESTIGATOR'S NOTES

On July 12, 1988, I received frdm Lielitenapt DOUG WILLIAMS a copy of
map and directions which appear d to [have been written on a paper plate.
The map and directions detailed|/ how to find the address, 1705-B Arrowhead

Drive, North Little Rock, Arkansas.

On July 12, 1988, I contacted Worth [Litt]

Bureau and requested that utilfity s bscriber information be obtained
1705-B Arrowhead Drive, North Little Rock, Arkansas, for a time period prior

to August 1987

I was told that from Februar521987 untilf Ju

.

billed for utilities at 1705-B Arxowheaq. From August 1987 until an
unspecified date, HENRIETTAéPENOﬁfl was, billed for utilities.

~ ~
A Driver License search wasé%ondggted For RICHARD
-y

was discovered

RICHARD L. BARR

W/M, DOB: 10-6
748 Redwood

-68

Forrest City, Arkansas

a

Rock Police Department Detective

for

1y 1987, RICHARD L. BARR was

L. BARR and the following

No current 1isting for BARR is found in the Little Rock/North Little Rock
area for telephone service.

A criminal check was conducted through the

Bureau with negative results.

Arkansas State Police Identification

There is no phone residential listing for HENRIETTA SPENCER at this time
in the Little Rock/North Little Rock area.

riLE NUMBER:

67-587-88
CkIME:

\
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DATE: JUuLY 21, 1988 COPIED
DICTATED BY: SGT. BARNEY PHILLIPS FILED

DATE TYPED: JULY 27, 1988

COPIES TO: SGT. PHILLIPS
INV. BIRDSONG

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 19, 1988, this investigator aﬁong ith Investigator DON BIRDSONG
went by the house on Shobe Road that {s close by the place where the two

boys were run over by the train,; but oundlnp one at this address. This

investigator has gone by this residenge on several occasions at night and
in the daytime, but I have neven found anyone there. The windows are
one is living at this address.

covered with sheets, but it appgars that n

TO:

DEL.BY
DATE

cory
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DATE : JULY 21, 1988 coriep /. B\
DICTATED BY: 2 SYE
DICTATED BY: INV, DAVE DILLINGER D

. JULY 26, 1988
COPIES TO: INV. DILLINGER

INTERVIEW OF WITNESS

LASA ROBERTSON
W/F
Conway, Arkansas
470-3254
Employment: KZ 95 Radio
300 South Rodney Payham
Little Rock, Arkansgs
(At the time of interview, the pubjedt wa in the process of moving to Conway,
Arkansas, no fixed address at this tjme.)

This interview was conducted » via fublit service with Ms. ROBERTSON,
commencing at 4:51 p.m. on July 19, 1988 py Investigator DAVE DILLINGER.

B .,

During this interview, Ms. ROBERTSQN stafed that she had given the following
information to a Little Rock Bolic® Department officer and a Benton Police
Department officer prior to t js imtervfw; however, she could not recall
the names of the officers.

Ms. ROBERTSON stated that sometime in late summer or early fall, 1987, she
was using the pay phone outside the Circle "K" Store on University Avenue
in Little Rock and next to her was a black male whom she recognized as an
old school mate from McClellan High School. While the unidentified black
male was using the phone another former McClellan student, LOYD MCELROY,
came out of the store and started talking to the black male. The essence
of the conversation was as follows: "They" knew that he had "taken care"
of someone and he had to "take care” of them. DON HENRY or CALVIN IVES
names' were not mentioned during the conversation and Ms. ROBERTSON could
not remember anymore of the conversation. After this conversation took place
the two individuals got into a car and left without either one of them
having seen Ms. ROBERTSON.

Ms. ROBERTSON stated that she knew LOYD MCELROY because he sat next to her
in Algebra at McClellan High School. She graduated from McClellan in 1986.

She stated the black male was also a McClellan student during this time, but
she could not recall his name. This interview was concluded at 5:00 p.m.

B
i
e

FILE HUMBER: 67-587-88 CAIME:
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CRIMINAL INVESTIGA ION DIVISION

JULY 21, 1988

INV. DAVE DILLINGER

JULY 26, 1988
INV. DILLINGER

INVESTIGATOR'S NOTES
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FrROOFED T 1 &7
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FILED ) 2

attempt to identified from this
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DATE: JULY 21, 1988 F

gig£A§$BEg¥= INV. DAVE DILLINGER ‘ sl

:  JULY 26, 1988 S
COPIES TO:  INV. DILLINGER | fee DOUL R

INTERVIEW OF WITNESS

CALVIN W. RANDALL

W/M, DOB: 6-6-57

8616 Baseline Road

Little Rock, Arkansas

568-0070

Employment: J. R.'s Auto Sales
(Subject lives in a camper traijer b

hind fthe car lot on Baseline Road)

This interview was conducted wifth Mr RANDALL at J. R.'s Auto Sales in
Little Rock, Arkansas, commencing at 3:54/p.m. on July 20, 1988, by
Investigator DAVE DILLINGER. No oneg else/was present during this interview.

o P
During this interview, Mr. RAHﬂALLAJtateq that he knew KEVIN IVES for about
six months to a year prior to his &ath, ' He stated that he had worked
on IVES' car, installing a ragio. ccording to RANDALL, IVES was known
to smoke "a lot" of dope and 3t wam Mr. <RANDALL's opinion that IVES and
HENRY did not lay down on th& railRoad Srack.

Concerning lead number 85, Mr. RANDALL stated that he also knew JAMES
CALLAWAY. However, he denied making the statement that CALLAWAY had

sent the boys to the railroad tracks in Alexander on the night of their
deaths. He also stated that he did not know where this information could
have come from.

(NOTE: When this investigator went to J. R.'s Auto Sales on Baseline Road
in an attempt to Tocate Mr. RANDALL, he was initially informed by someone

at the auto sales, apparently Mr. RANDALL's employer, that he was not present.
After a brief conversation with the employer, this investigator was
instructed to wait in an office at the auto sales and Mr. RANDALL appeared
two or three minutes later. Mr. RANDALL informed this investigator that

he was in the process of calling his lawyer when he found out that a State
Police investigator was looking for him and seemed relieved that the purpose
of the visit was an interview rather than an arrest. It was also determined
by this investigator, while attempting to locate Mr. RANDALL on Polk Road

in Alexander that his neighbors held him in universally low regard and did
not seem surprise that a State Police investigator was attempting to locate
Mr. RQNDALL.g

ﬁuis interview was concluded at 4:00 p.m.

FILE NUMBER:ﬁ?—587-88 C’IME:
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DATE: JULY 21, 1988 QUAL. CON
CTICTATED BY: INV. DAVE DILLINGER COPIED )bwg
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COPIES TO: INV. DILLINGER

LEAD NUMBER 1: Interview LOYD MCELROY in reference to his conversation
with an unknown $lack jnale putside the Circle "K" Store
on University Avpnue in Little Rock in the Fall of 1987.

This conversatioh was|overfieard by LASA ROBERTSON.

LEAD ASSIGNED:

LEAD COMPLETED:

LEAD DICTATED: l

S
LEAD NUMBER 2: Identify unknbwn b}Jck m11e involved in conversation with
LOYD MCELROY at thg Circle "K" Store on University Avenue
in Little Roqg.in 11 ¢f 1987.
S @ o
LEAD ASSIGNED: C a 3

A

LEAD COMPLETED:
LEAD DICTATED:

LEAD NUMBER 3: Identify CHRISTOPHER JONES, the individual alleged to have
found KEVIN IVES' union card.

LEAD ASSIGNED: DILLINGER, BROWN

LEAD COMPLETED: June 22, 1988
LEAD DICTATED: June 24, 1988

LEAD NUMBER 4: Identify and interview ANTHONY TRERO concerning information
that he might have on the deaths of IVES or HENRY.

LEAD ASSIGNED: DILLINGER, BROWN

fEAD COMPLETED: June 23, 1988

FILE NUMBER: 67-587-88 C+IME:
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PAUL PETZ | |

W/M, DOB: 10-14-58
Rt. 1, Box 148-M
Alexander, Arkansas
794-1945

My. PETZ was in
at 10:45 a.m., and he related a
"] use to own a 1979 For
guy who lives up off of Lawso
I had put an ad in the newsp
from me. The reason I sold tha
I had been hauling firewood Eg-

d van @
©

1 did not know either
have read about it in newspaper
that is all that I know about t

e
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1y by this investigator on July 21, 1988,
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t about six months ago to some
bn' t remember his name off hand.
er and he lead my ad and bought the van

t vag was 1 had completely worn it out.
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he boys getting ran OVer

C: LHt;Homicide/Questionable Death



CRIMINAL INVESTIGA ION DIVISION

ASP-3-A
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DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG
DATE TYPED: JULY 25, 1988
COPIES TO: INV. BIRDSONG

SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 19, 1988, Sergeant BARN
Sergeant RICHARD CARMEN and Inv
County Sheriff's Office, along vith
approximately one-quarter mile from
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veen (959
INDEXED v

R .
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PROOFED 727184 200
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COPIED
FILED

PHILLIPS jof the Arkansas State Police,
stigafor CHUCK TALLENT of the Garland

is ipvestigator went to a location
RTIS| HENRY's house, across the tracks

from Shobe Road, where there isja didt road leading off that has a metal

gate across the entrance.

Thisl is the arda which was identified by DARREN

0'NEAL as being the area where jthe m rijugna patch was supposedto be that

DON HENRY and KEVIN IVES were
of this area, but ywere unab]

ppospd to try torrip -off.
e any marijuana plants.

We made a search

“to loc
It should be noted that whiTigge we{e thdre, a large area of the wooded

portion of this location had &een C
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CATE: JULY 22, 1988

DICTATED BY: INV. DON BIRDSONG

DATE TYPED: JULY 25, 1988

COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INDEXED
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! LocseD

CUAL, coy,
FILED

Nl

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 21, 1988, Sergeant PHILL{IPS ayd my
named NAN REED. We had received info ati
information concerning the deaths of PON H
unable to locate Ms. REED, but ye did deve
is 1iving with her father ROBERT COT ON 1in
Road, phone number 455-1663. Ijatte pted
at that number, but this showed| negative 1

n that Ms. REED might have
ENRY and KEVIN IVES. We were
lop information that NAN REED
Hardscramble, off of Baseline
to make contact with Ms. REED
esults.

%e]f attempted to locate a subject

We contacted a Ms. JOYCE BLOUN who Bdvisped that NAN's last name is LEACH

and that she was out of town with h
the weekend. We will attemptgto cofftact
B~

her but would be returning over
Ms. REED on Monday, July 25, 1988.

COPr

nATE

L

FILE NUMBER: 67-587-88

CIME: Homicide/Questionable Death
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SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES

On July 21, 1988 at approximatel a.m], this investigator met with
Special Prosecuting Attorney DAN HARMON to[discuss this case. I advised
Mr. HARMON that the investigativye team had nearly completed all the leads
that had been set out. Mr. HARNON a ised| that at this point it looked
as if we had boxed ourselves infand grobably would have to wait until we
initiated a trial on JAMES CALLAWAY, [KEN 00K, and RICHARD SAMPLEY before
any new leads would develop. r. HARMON[stated that he had thought we
had done about everything that jwe copld dé until we were able to initiate
the trials. Mr. HARMON stated jthat e wo 1d try to set trial dates for
the end of August. I advised Mr. HARMON hat we would still pursue any
leads that he came up with arEEmmu] contlinue to pursue the leads that had

not been completed.

DEL.BY

DATE

cary

FILE NUMBER: 67-587-88 C;’IHE:Homicide/Questionable Death
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INTERVIEW OF WITNESS

SHANNON HINES

8524 Asher

Little Rock, Arkansas
Employment: Future Video
562-5217

At approximately 8:50 a.m. on July 2}, 1988, this investigator interviewed
SHANNON HINES in reference to informptionfshe might have concerning this
investigation. The following yill thel information related to this
investigator by Ms. HINES.

)
HINES stated that she didn't &now KEVIN JVES very well, but that she had
met him while KEVIN was working aq;;he Sdfeway on Geyer Springs in Little
Rock, Arkansas. HINES stateq that.she Fad known KEVIN for a little less
than a year. According to HBIES, :Bhe ollly time she ever saw KEVIN was
at the Safeway Store on Geye! Sprfugs. mHINES stated that she did not know

DON HENRY.

HINES stated that one day KEVIN asked her if she wanted to go steal some
marijuana and she asked him what he was talking about and he said it was
down near the police station off Mann Road in Little Rock. HINES stated
that KEVIN did not say how he knew the marijuana was there and this was
the first time that he had mentioned anything to her about the marijuana
patch. HINES stated that he did not say anything about anyone guarding
the plants and that he told her this about three months before he was
killed. HINES stated that she told him that she did not want to go with
him to steal marijuana and in fact did not go with KEVIN IVES.

HINES stated that this was the first time that KEVIN had evercome out and
directly said something to her about drugs. HINES went on to state that

she knew that KEVIN got high but she never saw him with anything. According
to Ms. HINES, KEVIN never said anything to her about being in any kind of
trouble.

e

FILE NUMBER: 67-587-88 C/IME: Homicide/Questionable Death
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COPIES TO: INV. BIRDSONG
SGT. PHILLIPS

INVESTIGATOR'S NOTES
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PAGE NO. é

l LEAD DICTATED:

LEAD NUMBER 5:

LEAD ASSIGNED:
LEAD COMPLETED:
LEAD DICTATED:

LEAD NUMBER 6:

LEAD ASSIGNED:
LEAD COMPLETED:

LEAD DICTATED:

LEAD NUMBER 7:

LEAD ASSIGNED:
LEAD COMPLETED:
LEAD DICTATED:

LEAD NUMBER 8:

LEAD ASSIGNED:
LEAD COMPLETED:
LEAD DICTATED:

L

Jure 23, 1988 l

Identify and interview KEITH LNU, who allegedly tdld ANTHONY
TRERO that he had knowledge of the deaths of KEVIN IVES and
DON HENRY.

|

Locate and inteyview| STEVE PERMENTER, the only individual yet

identified who pas a}legedly at the house trailer on the night
before HENRY's @nd IiES' deaths. He is the individual who took

WILLIAM HORACE GILMORE to the trailer.
=)
o

"
—
-
et
.
~
—

PEL.BY ¢

cory

Locate and interview WILLIAM HORACE GILMORE in reference to
information that he gave KEVIN HINZE concerning a card game on
the night of IVES' and HENRY's deaths.

DILLINGER, BROWN

June 23, 1988

June 24, 1988

Locate trailer on Lanehart Road where WILLIAM GILMORE allegedly
attended a card game on the night of HENRY's and IVES' deaths.
DILLINGER, BROWN

June 23, 1988

June 23, 1988

_

FILE NUMBER: 6£7-587-88 CRIME:



Items to be investigated per Grand Jury request:

10.

Obtain from Union Pacific Railroad a listing of all employees
with Alexander, Benton, Bryant, Bauxite, and Mabelvale
mailing addresses (specifically, employees with a knowledge
of actual railroad operation - switching, reading signals,
etc.; clerks, secretaries, other office personnel, etc. to be
excluded). Determine if any of these employees has a
previous criminal record or is currently under investigation
by any law enforcement agency. (Include current employees
and any employee as described above who quit the Company or
was terminated within the last two years)

Interview the crew of the 1:30 AM southbound freight train to
determine if any activity was observed in the area. Also,
determine when and where this crew came on the job and when
and where they went off the job. Determine if these persons
have any current or previous criminal record.

Interview the crew of the "local" (second train) present at
the scene to obtain any information they may have to offer
regarding the incident and/or activity in the area. Also,
determine when and where this crew came on the job and when
and where they went off the job. Determine if these persons
have any current or previous criminal record.

Determine the names and addresses of persons owning property
on both sides of the railroad right-of-way between the Shobe
Road crossing and the Alexander crossing at the time of the
incident. Determine if these persons have any current or
previous criminal record.

Determine the owner/operator of the private airfield in the
immediate vicinity of the incident. Interview this
individual as to the use of the airstrip. Determine if this
person has any current or previous criminal record.

Check with Little Rock Air Traffic Control to determine if
records are available for any unusual small plane activity in
the area of the private airfield during the weekend of the
incident.

Interview the mother and the girlfriend of Keith Coney to
obtain any information regarding this incident that Mr. Coney
may have conveyed to them before his death.

Request that Curtis Henry arrange for Gayla Henry to return
to Arkansas to testify before the Grand Jury.

Determine if the man known as "L. D." is incarcerated in
Missouri. Determine the nature of his conviction, the length
of the sentence, and when the jail term began.

Determine if and when James Callaway and Ken Cook will be
prosecuted for the robbery at AP&L.



11.

12.

L3

14,

15.

Determine if James Callaway rents a mini-storage in Benton or
Bryant and, if possible, determine the contents.

Compile a listing of all "drug related" arrests (cases where
drugs where seized) in Saline County beginning in January
1987 to the present. Include person(s) arrested, arresting
officer, nature of charges, and disposition of case.

Compile a listing of all marijuana plants confiscated and/or
marijuana fields raided in Saline County beginning in January
1987 to the present. Tnclude location, number of plants
confiscated, owner of property, and any charges filed.

Interview Gary Peters to verify the story of Larry Mitchell;
determine the whereabouts of Ronnie Givens.

Determine the identity of the girl known as "Kim" who was
supposedly supplying drugs to Rick Sampley. Determine if she
sold or supplied any drugs (marijuana or cocaine) to Gayla
Henry or Don Henry.

Lead Assignments

Phillips & Birdsong
Lead nos. 4,5,8,9,10,11,12,13,14,15

Dillinger & Craig
Lead nos. 1.,2,3,6,7




